
Referat af ordinær generalforsamling Frem Hellebæk Tennis 23.09.07 

   
 
Ad.1 Dejlig mad og nydelig sang. 
 
Ad.2 Dirigent: Lars Nyborg 
 Referent: Anne Hedemann 
 
Ad.3 Formandens maratonberetning parafraserede over 
 

1. Klimasituationen  (Den regnfulde sommer og dens indvirkning på klubbens 
aktiviteter) 

2. Guldhornene (Indbrud i klubhuset) 
3. Kenneth Karlsen (Ikoner og klubbens mangel på juniorer) 

 
Linda supplerede om træningen for juniorerne, som har været økonomisk urentabel.  
Mange kommentarer om unge og markedsføring – som er taget til efterretning – da 
man ønsker unge i klubben. Mange af tiltagene er forsøgt. 
 
Kommentarer til tirsdagsholdet som gav udtryk for at dette er et positivt islæt i 
klubben og skaber spredning og at gæster naturligvis skal betale. 
 
Formandens beretning godkendt. 

 
Ad.4 Regnskab. Se bilag 
 Kommentarer: forslag om reklamer som indtægtskilde. 
 At seniorkontingent for budget 2008 stiger med kr. 50 – 
 Mange forslag til medlemsrekruttering. 
 
 Regnskabet godkendt 
 
Ad. 5 Ingen indkomne forslag 
 
Ad. 6 Valg 
 Erik, formand og Kim, bestyrelsesmedlem modtog genvalg 
 Suppleanter 1. Berit  2. Peter 
 
Ad. 7  Præsentation af nye trøjer 
 Udvide fairplay turneringen 
 Ros til træningen – god måde at komme ind i klubben på 
 Gæsteoptræden som trækplaster 
 
 
 
Ålsgårde 26.09.07 
Anne Hedemann  
        

 



  


